

مقدمة تعبير عن رؤية 2030 بالانجليزي مع الترجمة

يُمكن الوصول إلى مقدّمة مميّزة عن مشروع رؤية المملكة العربيّة السعوديّة الذي جرى اعتماده لعام 2030 من The Kingdom of Saudi Arabia has many positive points and axes of strength that make it one of the most prominent and strongest pivotal countries in the Middle East and the world, and the Kingdom has worked to develop these points and benefit from them to achieve comprehensive development that benefits all sectors of work to move the Kingdom to a position worthy of its size Historical, which extends over a period of time up to three centuries since the beginning of the founding, which was during the era of Imam Muhammad bin Saud, where the Kingdom is considered the heart of Arabism, and a reference for the followers of the Islamic religion, as the Kingdom has all the reasons that make it a pivotal country in the Middle East and the world.

الترجمة: تمتلك المملكة العربيّة السعوديّة الكثير من النقاط الإيجابية ومحاور القوّة التي تجعل منها واحدة من أبرز وأقوى الدّول المحوريّة في الشّرق الأوسط والعالم، وقد عملت المملكة على تنمية تلك النقاط والاستفادة منها لتحقيق التنمية الشاملة التي تعود بالخير على جميع قطاعات العمل للانتقال بالمملكة إلى المكانة التي تليق بحجمها التاريخي، والذي يمتدّ على فترة زمنيّة تصل إلى ثلاثة قُرون منذ بداية التأسيس التي كانت في عهد الإمام محمد بن سعود، حيث تُعتبر المملكة قلبًا للعروبة، ومرجعًا لاتباع الدّين الإسلامي، حيث تمتلك المملكة جميع الأسباب التي تجعل منها دولة محوريّة في الشرق الأوسط والعالم.

تعبير عن رؤية 2030 بالانجليزي مع الترجمة قصير وسهل

يُمكن الوصول إلى فقرات متكاملة حول رؤية المملكة العربيّة السعوديّة لعام 2030 والتي تُعتبر من أكبر المشاريع: الشرق أوسطية، ويُشار إليها من خلال الفقرات التالية

ما هي رؤية المملكة العربية السعودية 2030

At the outset, it is necessary to define the Kingdom of Saudi Arabia's vision for the year 2030, which is considered one of the largest development projects in the Middle East and the world. It has been defined as the Saudi plan for the post-oil phase, which is based on diversifying sources of national income. The idea of the basic vision is based on the axes of power that The Kingdom enjoys it for the advancement of all other sectors, through the establishment of more than 80 giant government projects, at a financial cost of no less than 3.7 billion riyals and up to 20 billion Saudi riyals in other projects, and state institutions join hands in achieving that vision.

الترجمة: في البداية لا بدّ من التّعريف برؤية المملكة السعوديّة لعام 2030 والتي تُعتبر واحدة من أكبر مشاريع التنمية في الشرق الأوسط والعالم، وقد تمّ تعريفها بأنّها الخطّة السّعوديّة لمرحلة ما بعد النفط، والتي تقوم على تنويع مصادر الدّخل الوطني وتقوم فكرة الرؤية الأساسيّة بالاستناد على محاور القوّة التي تتمتع بها المملكة للنهوض بجميع القطاعات الأخرى، وذلك عبر إنشاء ما يزيد عن 80 مشروع حكومي عملاق، بتكلفة ماليّة لا تقل عن 3.7 مليار ريال وتصل إلى 20 مليار ريال سعودي في مشاريع أخرى، وتتكاتف مؤسسات الدّولة في تحقيق تلك الرؤية.

ما هي أهداف رؤية 2030 في السعودية

A number of basic goals were announced on the basis of which the Kingdom's vision for the year 2030 is based, which came in a wide number of government paths to bring back

abundant goodness over a number of years, to move the country to the position that was planned for, and the most prominent of these goals are:

Work to increase Saudi non-oil exports within short periods.

Work to raise the percentage of local content in the oil and gas sector and move it from 40% to 75%.

Work to enhance the presence of small and medium enterprises in the GDP from 2% to 35%.

Work positively to reduce the unemployment rate in Saudi society from 11% to 7%.

Enhancing tourism paths and moving to a host community for various seasons throughout the year.

Reaching the classification of three Saudi cities among the top 100 cities in the world.

Increasing life expectancy by promoting health pathways from 74 years old to 80 years old.

الترجمة:

تم الإعلان عن عدد من الأهداف الأساسية التي تقوم على أساسها رؤية المملكة لعام 2030 والتي جاءت في عدد واسع من المسارات الحكومية لتعود بالخير الوفير خلال عدد من السنوات، لتنتقل بها البلاد إلى المكانة التي تم التخطيط لها، وأبرز تلك الأهداف:

العمل على زيادة الصادرات السعودية غير النفطية خلال فترات قصيرة

% العمل على رفع نسبة المحتوى المحلي في قطاع النفط والغاز والانتقال به من 40 % إلى 75

% العمل على تعزيز حضور المنشآت الصغيرة والمتوسطة في إجمالي الناتج المحلي من 2 % إلى 35

% العمل بكل إيجابية من أجل تخفيض نسبة البطالة في المجتمع السعودي من 11 % إلى 7

تعزيز المسارات السياحية والانتقال إلى مجتمع مضيف لمختلف المواسم طوال العام

الوصول إلى تصنيف ثلاثة من المدن السعودية بين أفضل 100 مدينة في العالم

زيادة متوقع العمر من خلال تعزيز مسارات الصحة من عمر 74 سنة إلى 80 سنة

الأمير الذي قام على طرح رؤية المملكة لعام 2030

The Council of Economic and Development Affairs, chaired by Prince Mohammed bin Salman bin Abdulaziz, prepared the Kingdom of Saudi Arabia's vision plan for the year 2030, which was based on a lot of research and studies that guarantee the country achieving great successes in a very short period. The vision was approved and announced in April 25, 2016, and the number of approved projects has increased to more than 80 projects in various fields.

الترجمة: قام مجلس الشؤون الاقتصادية والتنمية الذي يتولى رئاسته الأمير محمد بن سلمان بن عبد العزيز على إعداد خطة رؤية المملكة العربية السعودية لعام 2030 والتي تمت بالاستناد على الكثير من الأبحاث والدراسات التي تضمن

للبلاد تحقيق النجاحات الكبيرة خلال فترة قصيرة للغاية، حيث جرى اعتماد الرؤية والإعلان عنها في الخامس والعشرين من أبريل لعام 2016 ، وقد زاد عدد المشاريع التي جرى إقرارها عن 80 مشروع في مختلف المجالات المرتكزات التي تقوم عليها رؤية السعودية

The Saudi leadership announced that it bases its vision on three main axes that support all government directives that were approved through the vision, and it begins with a vital society, as the Kingdom stems from the fact that it possesses the Arab and Islamic depth, and it is the great investment power, which is linked to three continents around The world, then a thriving economy, where the Kingdom of Saudi Arabia has many strengths that allow it to reach a sustainable economy, and it is one of the G-20 countries, and finally with the ambitious homeland, which is based primarily on the youth energies in the Kingdom, in order to build a homeland based on on those forces and invest in the causes of success.

الترجمة: أعلنت القيادة السعودية أنها تستند في رؤيتها على ثلاثة من المحاور الأساسية التي تدعم جميع التوجّهات الحكومية التي جرى اعتمادها من خلال الرؤية، وتبدأ مع المجتمع الحيوي، حيث تنطلق المملكة من كونها تمتلك العمق العربي والإسلامي، وهي القوة الاستثمارية الكبيرة، التي ترتبط بثلاثة من القارات حول العالم، ثم الاقتصاد المزدهر، حيث تمتلك المملكة العربية السعودية العديد من مكامن القوة التي تسمح لها الوصول إلى اقتصاد مُستدام، وهي إحدى دول الجي 20، وأخيراً مع الوطن الطموح، والذي يستند في الدرجة الأولى على الطاقات الشبابية في المملكة، من أجل بناء وطن يقوم على تلك القوى ويستثمر في أسباب النّجاح

خاتمة تعبير عن رؤية 2030 بالانجليزي

In conclusion, we point out the importance of the Saudi Vision project, which is considered one of the most prominent and largest global plans for development, and the Kingdom has made long steps and strides in a short period, to reach the vision and achieve all the projects and drafts that have been announced, and start implementing them, so that the Kingdom of Saudi Arabia will be in the position that It was adopted, with the energy of its sons and the insistence of its leaders.

الترجمة: وفي الختام نُشير إلى أهميّة مشروع الرؤية السّعوديّة الذي يُعتبر واحداً من أبرز وأكبر الخطط العالميّة للتنمية، وقد أحرزت المملكة خُطوات وأشواط طويله خلال مدّة قصيرة، للوصول إلى الرؤية وتحقيق كامل المشاريع والمسوّدات التي تمّ الإعلان عنها، والبداً بتنفيذها، فتكون المملكة العربية السّعوديّة في المكانة التي جرى اعتمادها، بهمة أبنائها وإصرار قادتها